
Kontichse leerlingen leren spelenderwijs bij op krakkenkamp
Onze gemeente hee�  resoluut ingezet op de organisatie van zomerscholen. Ze kreeg daarvoor van Vlaams N-VA-minister Ben 
Weyts een subsidie van ruim 20.000 euro. “We wilden koste wat het kost alle leerlingen mee, zodat niemand uit de boot viel”, 
zegt burgemeester Bart Seldeslachts. “Een zomerschool kan echt het verschil maken voor de meest kwetsbare kinderen.”

De lagere scholen in Kontich-Waarloos werkten mee 
aan het krakkenkamp en vinden het een goede voorbe-
reiding om aan het nieuwe schooljaar te beginnen. 
De nadruk lag op spelenderwijs bijbenen van voorna-
melijk taal en wiskunde. Tijdens de krakkenkampen 
werd een halve dag gewerkt rond onderwijsdoelen en 
een halve dag aan educatieve spelvormen.

Feestmarkt in Kontich
25 en 26 september

Naar jaarlijkse gewoonte 
staat N-VA Kontich-Waarloos 
opnieuw met een tent op de 
feestmarkt. Kom langs voor 
een gezellige babbel en maak 
kennis met uw mandatarissen 
en bestuursleden.

Op het einde van elk kamp kregen de fi ere 
en blije kinderen een diploma uit handen van 
burgemeester Bart Seldeslachts.

Zaterdag 18 december 
om 20 uur

Altena Kapel, Antwerpsesteenweg 79 in Kontich (Altena Park)

Iedereen is meer dan welkom voor een hapje en een drankje om samen 
2021 af te sluiten en te klinken op het nieuwe jaar. Gastspreker is Vlaams 
minister Zuhal Demir.

Noteer nu al in uw agenda

N-VA-kerstdrink 
met Zuhal Demir
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Wat doet de N-VA in het bijzonder comité voor de sociale dienst?
Wist u dat de N-VA niet alleen vertegenwoordigers hee�  in de gemeenteraad, maar ook in het bijzonder comité voor de sociale 
dienst (BCSD)? De leden van het BCSD verzamelen tweewekelijks om te beslissen over de aanvragen van de individuele steun-
dossiers.

Welke dossiers komen zoal aan bod?
We behandelen dossiers van een heel 
divers publiek: nieuwkomers uit asiel-
centra die ons toegewezen worden door 
de dienst vreemdelingenzaken, mensen met 
ernstige psychische of fysieke problemen, 
iemand die plots werkloos of tijdelijk 
werkloos werd – wat door corona vaak 
voorkwam het voorbije jaar –, mensen die 
in een scheiding verwikkeld zijn of met 
een ontslag, een faillissement of een plaat-
sing in een woonzorgcentrum geconfron-
teerd worden. Het kan gaan om een plotse 
onvoorziene situatie of een probleem dat 
al jaren aansleept.

Brede ondersteuning
Mensen die in aanmerking komen voor 
ondersteuning krijgen vaak een (aanvul-
lend) leefloon en/of eenmalige financiële 
steun. Maar de ondersteuning kan ook 
veel breder gaan, zoals een referentie-
adres, budgetbegeleiding of schuld-
bemiddeling.

Steun is niet vrijblijvend
De maatschappelijk werkers van het 

OCMW stellen een sociale balans en 
persoonlijk traject op met afspraken en 
voorwaarden op maat van de cliënt. Wie 
die niet respecteert, kan de steun tijdelijk 
of definitief verliezen. Als N-VA kijken we 
met een kritische bril naar de aanvragen 
en proberen we onze beslissingen streng, 
maar rechtvaardig te nemen. We vorde-
ren terug waar het kan en vragen extra 
informatie waar nodig. 

Mensen zelfredzaam maken
Het beste middel om armoede te bestrij-
den is voor ons het verwerven en behou-
den van een inkomen uit arbeid. Naast 
een eigen inkomen zorgt een job ook voor 
een sociaal netwerk, zelfontplooiing en 
een vast dagritme. Het BCSD Kontich 
kiest dus voor een structurele bestrij-
ding van armoede waarbij we de mensen 
zelfredzaam willen maken. We zetten 
dan ook zeer intensief in op arbeids-
trajectbegeleiding. Om (alleenstaande) 
ouders beter te kunnen ondersteunen in 
hun zoektocht naar werk, vinden we het 
belangrijk om een verlaagd tarief voor 
kinderopvang toe te kennen. De drempel 

naar de arbeidsmarkt wordt daardoor 
sterk verlaagd.

Adviserende rol
Als lid van het BCSD hebben we ook een 
belangrijke adviserende rol en werken we 
de grijze zones in de beleidskaders stap 
voor stap weg. We hebben bijvoorbeeld 
een kader uitgewerkt voor de ondersteu-
ning van studenten en grote gezinnen. 
We volgen ook zeer nauwlettend de 
tendensen op hier in Kontich-Waarloos 
en vinden het belangrijk dat er geen 
ad-hocbeslissingen worden genomen. 
Personen met dezelfde hulpvraag moeten 
op dezelfde manier geholpen worden. 

Middelen zorgvuldig besteden
De extra financiële middelen die de over-
heid omwille van Covid ter beschikking 
stelde, werden in Kontich zeer zorgvuldig 
besteed. Er was onder meer aandacht 
voor psychologische steun en voor 
steunmaatregelen voor jongeren tussen 
18 en 25 jaar.

Nancy Dyck, Mia Wauters, John Michel, voorzitter Cindy Vanbaeden 
en Veerle Vandenbulcke vertegenwoordigen de N-VA in het BCSD.

kontich@n-va.be



Eén woonmaatschappij voor 
betere dienstverlening
Vanaf 1 januari 2023 vormen de sociale huisvestingsmaat-
schappijen en sociale verhuurkantoren samen één ‘woonmaat-
schappij’. Ook de sociale koopmaatschappijen zijn inmiddels 
mee vervat in deze grote herstructureringsbeweging. Bij de 
vorming van de nieuwe woonmaatschappij blijven de belangen 
van (kandidaat-) sociale huurders uiteraard steeds centraal 
staan. 

De nieuwe woonmaatschappij heeft als ambitie:
•  de dienstverlening te verhogen, met één loketsysteem, één 

inschrijvingsregister en een duidelijk zicht op het volledige 
aanbod;

•  complementaire werkingen te verenigen;

•  de transparantie te verhogen met één duidelijke actor, één 
organisatie, één toewijssysteem en een centrale klachten-
behandeling;

•  de regierol van lokale besturen te doen primeren, lokale
betrokkenheid en zeggenschap te waarborgen.

De lokale besturen zijn nu aan zet om het werkingsgebied van de 
nieuwe woonmaatschappij af te bakenen en te werken aan een 
inhoudelijk kader. Schepen Cindy Vanbaeden: “Als schepen van 
Welzijn is het ondersteunen, meedenken en mee realiseren van 
het lokale woonbeleid prioritair voor mij. Het is onze ambitie 
om sneller een woning te kunnen aanbieden aan wie er recht 
op heeft. Enerzijds door een correct toewijzingsreglement, en 
anderzijds door fraude tegen te gaan.”

Kontich introduceert 
herbruikbaar materiaal 
op Eco- en Boerenmarkt
Het lokaal bestuur sloeg de handen in elkaar met een 
aantal partners om herbruikbare materialen te introdu-
ceren op gemeentelijke evenementen. U kon de materia-
len voor het eerst uittesten op de Eco- en Boerenmarkt, 
die op zondag 29 augustus plaatsvond in Waarloos.

Het concept is eenvoudig. Bezoekers konden de herbruik-
bare materialen op het evenement aanschaffen voor 2 euro 
per stuk. Dat bedrag deed dienst als waarborg die werd 
terugbetaald bij het inleveren van deze materialen.

Lokale en ecologische initiatieven promoten
“Met de Eco- en Boerenmarkt steunden we onze lokale 
economie door lokale en ecologische producten en initia-
tieven te promoten”, vertelt schepen van Lokale Economie 
Marleen Van den Eynde. Naast het herbruikbare materiaal 
dat we voorzagen, scheidden we afval met gescheiden 
vuilbakken. En verminderden we de 
mobiliteitsdruk door een fietsen-
stalling te voorzien om bezoekers 
aan te moedigen om met de fiets te 
komen.”

Schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden wil 
kandidaat-huurders die er recht op hebben 
sneller een sociale woning kunnen aanbieden. 

N-VA zet mama’s in de bloemetjes 
Ter gelegenheid van de enige echte Moederdag op 15 augustus 
deelde een enthousiaste N-VA-ploeg opnieuw bloemetjes uit op de 
zaterdagmarkt. Ook in de serviceflats van Altena, woonzorgcentrum 
De Hazelaar, de serviceflats van de Duffelse volkswoningen en de 
nieuwe assistentiewoningen van ’t Hof van Waerloos werden de 
moeders in de bloemetjes gezet.

Schepen van Lokale Economie 
Marleen Van den Eynde 

www.n-va.be/kontich
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.


